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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:364 Gränskontrollen vid Värtahamnen 

Förra veckan avslöjade Svenska Dagbladet att Facebookkonton och 
internetsidor ger instruktioner om hur man kan ta sig in i Sverige illegalt och 
samtligt ta del av den svenska välfärden. I dessa instruktioner rekommenderas 
färjerutten från Riga till Värtahamnen i Stockholm där det utförs ytterst få 
gränskontroller.

Gränspolisen i Stockholm upplever att Värtahamnen är ett stort 
säkerhetspolitiskt problem eftersom flera tusen personer årligen tar sig in den 
vägen med falska handlingar eller brottsligt uppsåt. 

Med anledning av den omfattande brottslighet som utländska stöldligor utför i 
Sverige vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att förstärka gränskontrollen vid 
Värtahamnen?  

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-13
Besvaras senast
2019-11-20 kl. 12.00


